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Verslag 
 
Vergadering  regiegroep 
Gehouden op  10 april 2018 
Opgemaakt door Berry van 't Westeinde 
Aanwezig  Bert Schellekens (voorzitter) en de raadsleden  Mark van Oosterwijk, Arno 

de Laat, Corne de Rooij, Pernell Criens, Johan Swaans, Stijn van den Brekel, 
Piet Verheijen, Berry van ’t Westeinde (griffier) 

Afwezig   
 
 
1. Opening en vaststelling agenda 
De voorzitter opent de vergadering. De agenda wordt vastgesteld. 
 
2. Terugblik avond 
Johan Swaans: vond het werkbezoek indrukwekkend. Het vragenuurtje is te uitvoering. Verder is het 
prima verlopen. 
Stijn van den Brekel: het werkbezoek en de avond is goed verlopen. 
Corné de Rooij: heeft weinig op te merken, het is goed gegaan. 
Piet Verheijen:  is van mening dat het beeldvormend deel indrukwekkend is. Het tweede deel van de 
vergadering is hetzelfde als hij eerder ook al zag. 
Bert Schellekens:  de beleving is anders als je er gaat kijken 
Mark van Oosterwijk: is niet bij het werkbezoek geweest. Vindt dat het stellen van vragen lang duurt. 
Stelt voor dat vragen schriftelijk worden gesteld en via de regiegroep moeten gaan. Is blij met de 
ontwikkeling van de voorlegger. Het wordt nu duidelijk hoe we een onderwerp gaan behandelen. 
Ster/webmodel nog wel iets mee doen; dit is niet voor iedereen duidelijk denkt hij. 
Corné de Rooij: is van mening dat er vraaggericht gewerkt wordt. De raad heeft er ook een mening 
over en dit kan een boodschap aan het college zijn. Met een actuele zaak moet de raad zijn volk 
vertegenwoordigende rol kunnen pakken.  Vragen hoeven niet eerst in de regiegroep te komen. Het 
zou goed zijn als we een tussenvorm tussen vragenuurtje en interpellatie zouden hebben. 
Arno de Laat: is van mening dat de groep voor een beeldvormend onderwerp groot was. Het was een 
interessant werkbezoek. Hij vindt het agendapunt toelichting college goed maar mist vragen aan het 
college. Als het stellen van vragen alleen schriftelijk kan, wil hij graag van tevoren de vragen 
toegestuurd krijgen. 
Bert Schellekens:  dringende vragen moeten mondeling gesteld kunnen worden. Andere vragen 
kunnen schriftelijk gesteld worden.  
Corné de Rooij: naar actuele zaken moeten gewoon gevraagd kunnen worden. 
Berry van 't Westeinde: stelt dat de vergadertijd voor de raad beperkt is. Dat heeft als gevolg dat je 
niet iedere avond een half uur kunt uittrekken voor vragen zonder andere keuzes te maken. We 
moeten kiezen hoe het efficiënter en sneller kan. Schriftelijke vragen kunnen hierbij helpen. 
Arno de Laat: vraagt hoe een burger in het huidige model nog spreekrecht kan krijgen. 
Bert Schellekens: als we meer regie willen krijgen op onze eigen agenda kunnen we niet allerlei 
vragen aan het college blijven stellen. 
Pernell Criens: de bijeenkomst vanavond op locatie was goed. Vragen stellen schriftelijk is goed maar 
er moet ruimte blijven voor spontane actie. 
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3. Planning  
De planning geeft inzicht in de voortgang. Planning wordt doorgenomen. Er moet iets om het 
woononderzoek georganiseerd worden. Welke onderwerpen ontbreken er nog? 
Berry van 't Westeinde: roept op tot het aandragen van onderwerpen zodat de planning compleet 
wordt.  
Bert Schellekens: geeft aan dat er uit het coalitieprogramma ook nog onderwerpen zullen volgen. 
Stijn van den Brekel: vraagt naar de inclusieagenda en geeft aan dat bij de locatie het verpleeghuis 
kan worden betrokken. De Stg. Biodiversiteit kan uitgenodigd worden bij het thema: Zon en Wind. 
 
4. Agenda volgende avond: 24 april 2018 
De beeldvormende avond: Zon en Wind gaat 1.5 uur duren. Stichting Biodiversiteit zal hierbij ook 
uitgenodigd worden. Voor evaluatie grondstoffenbeleidsplan wordt een 0.5 uur uitgetrokken. 
Mark van Oosterwijk: geeft aan dat hij beschikbaar is als voorzitter voor beide onderwerpen. 
Berry van 't Westeinde:  secretaris heeft gevraagd om het onderwerp oplossen knelpunten 
sportvelden op de agenda te plaatsen. Er zijn nog geen stukken van ontvangen. 
Er wordt besloten om dit niet op de agenda te plaatsen. Over twee weken wordt het weer besproken 
in de regiegroep. 
Corné de Rooij: is van mening dat het eerst beeldvormend zou moeten worden behandeld. De vraag 
luidt: willen we wel kunstgras, anders hoeft er ook geen projectleider aangesteld te worden die dat 
gaat onderzoeken.  
 
 
5. Rondvraag en sluiting 
Corné de Rooij: is door ZLTO benaderd die de raadsleden graag uitnodigen voor een werkbezoek. Of 
kan dit in een beeldvormende avond worden verwerkt? 
Pernell Criens vraagt of het mogelijk is een vervanger van de officiële vervanger aan te wijzen.  
Corné de Rooij heeft begrip dat het voor een kleinere fractie moeilijk is om vervangers te krijgen. 
Bert Schellekens: geeft aan dat er altijd een oplossing wordt gezocht bij ziekte.  We blijven bij de 2 
burgerleden. Bij een beeldvormende vergadering zijn er meer mogelijkheden. 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 23.00 uur 


